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Hei 
Ser i GD at det er ønske om mer konstruktive innspill ift skolestrukturen. 
I Norddalen handler det først og fremst om skolene Otta og Lom. Jeg håper 
dere lander på at vi lan beholde begge skolene, men at de ikke tilby de 
samme linjene. Man trenger ikke samme tilbud i Lom og på Otta. Men det er 
ikke misforstått distriktspolitikk å beholde videregående. Som nylig 
innflyttet til Vågå med barn, så var nettopp tilbud om videregående noe 
som gjorde at vi måtte ta en ekstra runde på om vi skulle flytte eller 
ikke. Og det var før det kom forslag om nedlegging av Lom. Som vagvær har 
barna mine like lang veg til Otta og Lom. Det ville derimot vært uaktuelt 
og flyttet til Lom/skjåk uten videregående i Lom. Skoletilbud er ikke 
misforstått distriktspolitikk som det står i gd idag. Det er viktig for 
tilflytting og bosetting. Jeg håper det ikke blir enten/ eller når det 
kommer til videregående opplæring i Norddalen. Men at man beholder begge 
skolene og fordeler linjer mellom Lom og Otta. 
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